
 

 

 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 

 Protokoll från styrelsemöte 6 juni 2021, Nr 146 

 

 

Närvarande: Robin Holmqvist, Stefan Giertz, Ragni Kaiheden, Kent Tibbelin,  

 Håkan Lindh Britt-Marie Frölén och Anette Maretics. 

  

Frånvarande:  Ingen 

 

 

§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

protokoll 

  

 

§ 2 Kommentar Robin har inte skrivit på det nya kontraktet än. Robin får i uppdrag 

från föregående att kontakta hyresvärden om vi kan få hyresfritt några månader.  

protokoll    

 

 

§ 3 Kommande Spelet startades upp den 3 juni klockan 12.30 med 11 par som deltog. 

program    Vi planerar att starta dagbridge på måndagar kl. 12.30, tisdagar klockan  

 09.00 (start 3/8), onsdag kväll klockan 18.30 (start 21/7) och tisdag kväll 

utbildning (start troligen 7/9) och måndag kväll 4-mannaserien (start 6/9) 

samt ENA-serien klockan 18.30 (start troligen 9/9).  I uppstarten finns 

ingen planerad jourspelare.  

  

 Robin får i uppdrag att kontakta Sture Wiman och fråga om han kan vara 

tävlingsledare på måndagar. Håkan får i uppdrag att kontakta Eva 

Karlström och fråga om Kryddgårdens verksamhet ska börja igen.  

 Anette får i uppdrag att göra ett månadsschema för juli och augusti.  

  

 ENA-träffen guld kommer att vara den 10 oktober på Westerlundska 

gymnasiet.  

  

 Kent väntar skriftligt besked/anbud städfirmor ska ha betalt för städning  

 av lokalen. I avvaktan på det vår vi själva hjälpas åt att städa lokalen innan  

 vi lämnar den. 

 

§ 4 Övrigt Vi ser fram emot att verksamheten kan starta upp igen och det kommer  

 att medföra kostnader i början då det behöver köpas in bullar, kaffe, 

servetter, läsk m m. 

 

 

§ 5 Ekonomi Kent informerar om att ekonomin är fortsatt stabil, även om vi går med  

 förlust varje månad.  

  

  

§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte som sker på bridgelokalen söndagen den 4 juli 2021  

 klockan 16.00.  

 

 

 ……………………………. …………………………. 

 Robin Holmqvist  Anette Maretics 

 Ordförande   Sekreterare 


